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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

11. zasadnutie           dňa 17. 06. 2024           začiatok o 9.00 h 

 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Ing. Dušan Biž 

2.   MUDr. Iveta Čeplíková 

3.   Miroslav Davala 

4.   Koloman Demeter 

5.   PhDr. Marek Demeter 

6.   Ing. Peter Duč 

7.   PhDr. Daniela Fecková 

8.   Ing. Jozef Gazdag 

9.   Magdaléna Haburová 

10. Vladimír Horňák 

11. MUDr. Mária Hurčíková 

12. MVDr. Ivan Hrdlík 

13. Ladislav Ivan 

14. Mgr. Lenka Janoková 

15. Ján Kacin 

16. PhDr. Beáta Kereštanová 

17. Ing. Marián Kolesár  

18. Jozef Krucovčin 

19. Mgr. Roman Ostrožovič 

20. RNDr. Slavomír Partila 

21. Ing. Martin Telepovský 

22. František Tomko 

23. MUDr. Lukáš Ždij  

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Babken Chačlarian 

      

      

   

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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Bod  č. 1 

Otvorenie 

PhDr. Čižmár: 

Vážené mestské zastupiteľstvo, otváram 11. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove, ktoré 

bolo zvolané podľa § 13 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov.  

Vítam prítomných členov komisií z radov občanov, vedúcich oddelení mestského úradu, riaditeľa 

mestského podniku, zástupcov inštitúcií a občanov mesta.  

Keďže sa dnešného zasadnutia zúčastňuje nadpolovičná väčšina poslancov, momentálne z celkového 

počtu 24 poslancov je prítomných 21, zasadnutie mestského zastupiteľstva je uznášania schopné. 

 

 

 

 

Bod  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

8. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 

9. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej  

10. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 

11. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej 

komunity 

12. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov 

13. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov 

14. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2023 

15. Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2023 

16. Cenník služieb poskytovaných mestom 

17. Schválenie nájmu bytu 

18. Návrh primátora na odvolanie a vymenovanie riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov 

19. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Trebišov 
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20. Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 183/2023 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach 

21. Doplnenie lokalít do obstarania Zmien a doplnkov č. 9 Územného plánu mesta Trebišov 

22. Revitalizácia vnútroblokov na sídlisku Sever v Trebišove 

23. Zriadenie vecného bremena – Bytový dom GREENSIDE VI – Trebišov (Trebišovská 

energetická, s.r.o.) 

24. Zriadenie vecného bremena – OREMUS LOGMAN (Trebišovská energetická, s.r.o.) 

25. Zrušenie obchodnej verejnej súťaže na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – 

„Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645 

26. Obchodná verejná súťaž na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – „Predaj 

bytového domu Ul. Zimná 1645 

27. Obchodná verejná súťaž na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – „Predaj 

nehnuteľného majetku – pozemky Stred 

28. Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trebišov 

v Detských jasliach, T. G. Masaryka 2229/36 Trebišov 

29. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Trebišov na II. polrok 2024 

30. Rôzne 

31. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 21,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený. 

 
 

 

 

Bod  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. Ing. Dušan Biž 

2. František Tomko 

3. RNDr. Slavomír Partila 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 20,  proti: 0,  zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 
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Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 11.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. PhDr. Daniela Fecková 

2. Miroslav Davala 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 

 

 

 

 

Bod  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram tento bod. 

 

Tomko: 

Prajem všetkým prítomným, pekný deň. Mám tu podnety. Prvý podnet je na Rastislavovu ulicu, 

jednosmerka, kde pri vstupe na túto ulicu bola 40 km obmedzená rýchlosť, tá značka zmizla. Neviem, 

či bola odstránená dopravnou políciou alebo mestom. Momentálne na tej ulici sa jazdi rýchlejšie. Aký 

dôvod bol na to odstránenie tej 40-tky? 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade tohto podnetu alebo tejto otázky si dovolím adresovať tento podnet pánovi náčelníkovi, 

takže poprosím pána náčelníka o vyjadrenie, z akého dôvodu bola značka obmedzenej rýchlosti na 

Ulici Rastislavova odstránená? 

Otázka je, že na Rastislavovej ulici bola donedávna inštalovaná, alebo funkčná značka o obmedzenej 

rýchlosti na 40 km/h, momentálne sa tam nenachádza. Či je to na základe rozhodnutia dopravného 

inšpektorátu alebo je to výsledkom nejakej dohody a potom následných konaniach. 

 

Mgr. Pipa: 

Jednoduchá odpoveď. Preverím a dám vám písomne odpoveď na túto otázku. 

 

Tomko: 

Môj druhý podnet je, či môžeš nás pán primátor nás informovať ohľadom futbalu niečo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Pravdepodobne tvoja otázka smeruje k budúcnosti mužského futbalu. 

Tak, ako je to všeobecne známe, mesto Trebišov podporuje dotačnou schémou viacero druhov športu, 

podobne je to aj v kultúre a v spoločenskej oblasti. V prípade športovej oblasti, ide o podporu tak 

mládeže, ako aj činnosti celého klubu, ktorého súčasťou sú aj mužské zložky. Štandardne a vlastne 

v celej histórii, aspoň v tej nedávnej, za čias niekoľkých funkčných období aj dozadu, bola podpora 

mesta smerovaná hlavne k mládeži a k budovaniu infraštruktúry. To len na vysvetlenie pre tých, čo 

počúvajú. Financovanie mužskej zložky bolo prevažne alebo takmer úplne, riešené len zo zdrojov, 

ktoré boli externé. To znamená, peniaze, tí, ktorí riadili futbal, sponzori, prípadne partneri 

trebišovského futbalu, do toho spadá aj dotačná schéma futbalového zväzu. Pred, približne pred dvoma 

alebo troma týždňami, nám oznámil doterajší prezident futbalového klubu pán Janoško, že končí 

v pozícii prezidenta a zároveň aj končí s podporou mužského futbalu. Vzhľadom na to, že záujmom 

mesta je zachovať činnosť klubu, SK Slavoj, ako klub, podľa, zatiaľ stretnutí a dohodnutých záverov, 

SK Slavoj bude naďalej vykonávať činnosť na úrovni mládežníckych družstiev. Pokiaľ sa nájde 

sponzor, človek, činovník, ktorý sa odhodlá futbal riadiť, zastrešovať tak, ako to bolo v prípade pána 

Janoška, alebo predtým pána Ing. Gazdaga, dvere má otvorené. To znamená tak, ako to funguje vo 
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všetkých mestách na Slovensku. Pokiaľ je záujem zo strany verejnosti riadiť futbalový klub 

a financovať, myslím mužskú zložku, majú takúto možnosť. Nateraz, ak to bude len o rozhodnutí 

mesta, tzn. ak celá zodpovednosť bude len na rozhodnutí mesta, mesto nebude vyvíjať činnosť na to, 

aby prihlasovalo mužov do súťaží, či už v rámci celoslovenskej alebo regionálnej úrovne. Vyžadovalo 

by si to zvýšený finančný náklad, zvýšené personálne zastúpenie a takisto aj množstvo ďalších 

doplnkov, vecí, ktoré sú súčasťou celého riadenia klubu. Takže z tohto dôvodu, základná odpoveď je 

SK Slavoj pokračuje vo svojej činnosti a pokiaľ sa nenájde človek, ktorý by zastrešil aj fungovanie 

A mužstva, tak činnosť A mužstva ďalej nebude.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď. Ešte jedna otázka, myslím, že je to ešte skoro. Kedy mesto uvažuje, zimný 

štadión, ľadovú plochu spojazdniť? Termín, taký približný? 

 

PhDr. Čižmár: 

Je tu aj pán námestník za technické služby, pán riaditeľ technických služieb. Vzhľadom na 

momentálne potreby, takto poviem, tzn. tak, ako to máme zaužívané aj z minulých rokov, kde máme 

dohodu s mládežníkmi a dohodu s mužskou zložkou, sa stále plánovalo spúšťanie ľadu a tohto roku to 

zrejme nebude ani inač, až v mesiaci september. Je to z dôvodu, aby sme eliminovali zvýšené 

ekonomické náklady. Ľadovanie v letnom období, udržiavanie ľadu v letnom období rapídne zvyšuje 

náklady na prevádzku štadióna. Čiže aj v našom záujme je využiť, nazvem to, najneskoršie obdobie, 

kedy ľad je potrebné spustiť. Ale fungujeme a v tejto oblasti pracujeme podobne, ako mnohé ďalšie  

samosprávy v širokom okolí.  

 

Tomko: 

Ďakujem. Posledná moja otázka je ohľadom verejného kúpaliska. Včera som bol zhodou okolností na 

Šírave a tam už vonkajšie bazény fungujú na každom stredisku. Chcem sa spýtať, Trebišov plánuje 

verejné kúpalisko otvoriť 1. 6.? 

 

PhDr. Čižmár: 

1. 6. nie, to už by sme boli po. Pôvodný zámer bol práve uplynulý víkend, tzn. 15. júna, ale vzhľadom 

na vývoj počasia, je predbežná dohoda, že otvorenie bude až v nasledujúcom týždni. To znamená, my 

sa nevieme porovnávať so Zemplínskou Šíravou, keďže Zemplínska Šírava, konkrétne tie oblasti, na 

ktoré ty myslíš, využívajú termálny zdroj. My termálny zdroj nevyužívame, voda sa ohrieva klasickým 

spôsobom, navyše sme dosť závislí od vonkajších podmienok a po skúsenostiach z mnohých rokov už 

vieme, že tá primeraná návštevnosť nám vzniká až v čase, kedy je dlhodobo nad 30 C. Navyše, a to si 

treba uvedomiť, prevádzka areálu vodných športov je závislá aj od mnohých pracovných činností, tie 

sú naviazané aj na brigádnickú činnosť. Brigádnická činnosť je naviazaná hlavne na študentov. 

Študenti svoju brigádnickú činnosť dokážu začať riešiť až v momente, keď ukončia akademický alebo 

školský rok. Takže pokiaľ by sme aj spúšťali prevádzku letného kúpaliska ako bolo plánované  minulý 

víkend, tak by sme ho spúšťali len v obmedzenom režime. Vzhľadom na počasie, sme sa rozhodli, že 

budeme musieť presunúť tento začiatok. Zrejme prevádzkovať kúpalisko v čase, keď je vonku 23, 24, 

25 C, je absolútne nerentabilné.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpovede. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Dobrý deň. Bola som oslovená viacerými obyvateľmi rodinných domov a prosili ma, aby som sa 

poďakovala mestu Trebišov, technickým službám za realizáciu tzv. štartovacích balíčkov, tzn. 

umiestnenie nádob na bioodpad a na kuchynský odpad. Niektorým domácnostiam to neskutočne 

uľahčí prácu narábaní trávou a ja si myslím, že v dôsledku to trošku odľahčí aj technické služby od 

menej áut, možno.  
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Potom by som ešte mala jeden návrh, ktorý mi tiež dával jeden občan. V rámci pandémie covidu, sme 

stratili dosť veľa obyvateľov, veľa sme stratili svojich známych, svoju rodinu, či by si nezaslúžili takú 

pamätnú tabuľu, napr. na cintoríne, keď sa bude robiť urnový háj. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Začnem tou druhou otázkou alebo podnetom. Určite to môžeme prejednať na nejakom spoločnom 

stretnutí, možno by to bolo vhodné priamo aj na komisii, aby ste takýto návrh dali. Určite aj vzhľadom 

na zverejňovanie informácií bude to podliehať nejakému procesu, s ktorým musí súhlasiť aj ten, alebo 

rodinní príslušníci toho, kto už tu medzi nami nie je a zhodou okolnosti nás opustil práve v tomto 

období, ale určite pokiaľ by záujem zo strany verejnosti bol, tak takáto spomienka alebo pripomienka 

je realizovateľná. 

Čo sa týka odpadovej politiky, chcem samozrejme poďakovať nielen tímu pracovníkov mesta, 

najbližším spolupracovníkom, tzn. pánovi zástupcovi, pánovi prednostovi, ale aj príslušným 

oddeleniam, technickým službám a vám panie poslankyne, páni poslanci, pretože celý ten proces sa 

odvíjal už aj súbežne s viacerými investičnými projektmi, tzn. napr. aj v nedávnej dobe otvorenou 

mestskou kompostárňou. Na základe prvotných čísel, ktoré už máme zo zberov, môžeme konštatovať, 

že zber potravinového odpadu skutočne má svoje opodstatnenie. Navyše, vzhľadom na vegetačné 

obdobie, aj tvorba zeleného odpadu v jednotlivých domácnostiach už nateraz nezaťažuje tvorbu 

zmiešaného odpadu, tzn. ľudia si už dokážu vyčleniť zelený odpad z toho zmiešaného tak, aby do 

určených nádob a v pravidelných intervaloch pri vyprázdňovaní zaviedli systém, aby eliminovali 

zelený a potravinový odpad od odpadu zmiešaný, čo sa potom tak, ako si uviedla pani poslankyňa, 

môže prejaviť aj v tom, že náklady na zber alebo na manipuláciu a potom na vývoz už nie sú v takom 

objeme ako boli v nedávnej minulosti. Našou ambíciou je dosiahnuť čo najvyššie percento separácie, 

k tomu budú smerovať aj ďalšie aktivity. Ja len pripomínam, že čaká nás ešte ďalšie ťažké obdobie 

a to je obdobie od 1. januára 2025, kedy do platnosti vstupuje zákonná povinnosť o mechanicko-

biologickej úprave odpadov. To je ďalšie dotrieďovanie, ktoré zasiahne celú republiku, čiže všetky 

mestá a obce a skutočne aj v tejto oblasti bude šťastie priať tým, ktorí sú pripravení. Takže 

predpokladám, že tých vecí, ktoré sú ešte v pláne v činnosti technických služieb ale aj mesta Trebišov 

je dosť, určite budeme pracovať na tom, aby sme aj s našim vedomím a s vašim súhlasom potom 

pristupovali k jednotlivým opatreniam a aby sme dosiahli zastabilizovanie cien v oblasti odpadovej 

politiky, pretože dnes odpad je skutočne drahý, samotná manipulácia a samotné skladkovanie, na to 

chcem zdôrazniť, je už takmer nemožné  alebo výhľadovo postupne končí, čiže bude len na rozhodnutí 

občanov ako sa postavia zodpovedne k tejto problematike a či dokážu vytriediť komplet celý 

vytvorený odpad na jednotlivé zložky tak, aby boli upotrebiteľné potom pre ďalšie spracovanie. 

Každopádne ďakujem aj za takýto podnet, je to povzbudením potom aj pre tých, ktorí sa  tejto 

problematike venujú na úrovni mesta alebo technických služieb.  

 

Mgr. Janoková: 

Dobrý deň, ctené vedenie mesta a milí kolegovia. Ja mám otázočku, ktorá sa týka podchodu pod 

železničnou stanicou na druhú stranu za koľajami. Akým spôsobom, kedy sa tam realizuje 

upratovanie, pretože poznám ľudí, ktorí tade dennodenne  dochádzajú, sú samozrejme vďační za toto 

skrátenie, ale ak sa náhodou niekomu vyleje nejaké laté a mlieko tam začína kysnúť v týchto letných 

mesiacoch, tak je problém. Vieme nejakým spôsobom toto možno eliminovať, lebo ja viem, že 

neprispôsobiví občania tiež sa tam zgrupujú. Možno poslať aj nejakú MOPS-ku tam v hodinách, keď 

sa tam zgrupujú. Ľudia, ktorí pravidelne cestujú, vedia aj v ktorých časoch to je, lebo pred Tescom ich 

vidím stáť často a veľa, možno dokonca aj štyria, piati sa zhovárajú a možno by bolo dobre aj tam ich 

poslať. Ďakujem veľmi pekne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Umiestňovanie členov miestnej občianskej a preventívnej služby je na základe potrieb monitoringu, 

pretože nie sú stále na tom istom mieste, sú na frekventovaných bodoch, kde je riziko buď porušovania 

predpisov alebo zákona, ale skôr ide o to, aby sa dohľadalo na bezpečnosť ľudí a poriadok. V prípade 

stanice je tento problém riešený priamo so Železnicami SR na základe vyvolaných rokovaní, keďže 

sme túto problematiku riešili aj tu na úrovni mestského zastupiteľstva, boli ujasnené nejaké predstavy 
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tak železníc ako aj spoločnosti Arriva a mesta Trebišov. Treba povedať aj to, že v prípade podchodu 

staničnej budovy Terminálu a parkoviskových plôch, odstavné plochy pre autá, sa Železnice SR 

vyjadrili, že tieto nehnuteľností a tieto stavebné objekty chcú spravovať vo svojej réžii, čiže chcú mať 

nad nimi dohľad, resp. chcú mať na starosti ich réžiu, čiže do budúcnosti určite táto vec bude 

v kompetencii železníc ak sa rozprávame o podchode. My sme Železniciam SR ponúkli možnosť ako 

samospráva, keďže nejde o náš majetok, že budeme vykonávať aj údržbu čistoty, udržiavanie poriadku 

a čistoty v týchto priestoroch na základe nejakého právneho titulu, tzn. zmluvy, ktorá zohľadní všetky 

okolností. S tým sme sa aj pred týždňom a pol na rokovaniach rozlúčili, majú si to prejednať na úrovni 

vedenia a pristúpiť potom k nejakému riešeniu. Je pravdou aj to, že Železnice SR momentálne riešia 

kolaudáciu týchto priestorov. To je základná povinnosť, ktorú musia doriešiť na plné sprevádzkovanie, 

sfunkčnenie celého objektu. Samotné upratovanie sa snažíme riešiť aj my vo svojej réžii, hlavne 

v situáciách, ktoré sú také nárazové, ale už sme upozornili železnice, že to musí byť na základe 

právneho titulu, tzn. nemôžeme svojvoľne vstupovať na majetok cudzej inštitúcie a vykonávať tam 

činnosť, ktorá by mala byť zmluvne podložená.   

 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do bodu Interpelácie a podnety poslancov, končím tento bod. 

 

 

 

 

Bod  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram bod Diskusiu.  

 

Tomko: 

Chcel by som sa spýtať veliteľa mestskej polície ohľadom monitorovania vozidiel pred poštou. Je tam 

dodatková tabuľka dve hodiny. Ako sa to kontroluje a či máme aj takých previnilcov, ktorí tam často 

parkujú? 

 

PhDr. Čižmár: 

Poprosím Mgr. Pipu, náčelníka mestskej polície o odpoveď. 

 

Mgr. Pipa: 

Kontroluje sa to denne operátorom kamerového systému. Previnilcov je zopár, ale odkedy sme dali 

dodatkovú tabuľu, tak sa to upokojilo. Vyriešili sme predovšetkým zamestnancov pošty, ktorí si tam 

odstavili na 8 hodinový pracovný čas a blokovali všetkých občanov mesta a odvtedy je tam pokoj viac-

menej.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja len doplním ak môžem, lebo sám som bol súčasťou toho. Niekedy sa stanú situácie, že tam niekto 

parkuje dlhšie, väčšinou ide o starších ľudí, so sťaženým pohybom, tak vtedy sa snažia aj mestskí 

policajti pristupovať k tomu zhovievavo a s porozumením ale samozrejme dohliada sa na to, aby táto 

situácia neznamenala blokovanie ďalších vozidiel.  

 

Tomko: 

Pán primátor, na teba, keď môžem ohľadom trebišovského nadjazdu. Počul som informáciu, že už je 

projekt schválený alebo pripravený. Kedy sa začne asi s rekonštrukciou tohto nadjazdu? 

 

PhDr. Čižmár: 

Projekt bol pripravený dávnejšie, momentálne je skompletizovaný, to je informácia spred dvoch 

týždňov, je skompletizovaný komplet dokument vyjadrení príslušných orgánov. To znamená, už sa 

vyjadrili a súhlasne, takisto je už alebo Správa ciest KSK a zároveň KSK disponuje aj súhlasným 
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vyjadrením železníc. Momentálne už je to v štádiu len prípravy alebo alokácie finančných 

prostriedkov. Z pohľadu budúcnosti, kedy asi bude sa to prejednávať na úrovni strategicko-

plánovacích regiónov, tzn. pri vyčleňovaní finančných prostriedkov práve pre riešenie - rekonštrukcia 

havarijných stavov v najbližšom období. Podľa vyjadrenia KSK, Správy ciest KSK, ktorú deklarovali 

aj na dopravnej komisii, je práve trebišovský nadjazd prioritou, aj keď z pohľadu financovania patrí 

medzi najnáročnejšie investície v nasledujúcom období. Čiže, ak sa rozprávame o čase, presný čas ti 

neviem povedať, viem akurát to, že pri alokovaní peňazí, čo by malo byť v dohľadnej dobe, sa bude 

postupovať tak, že trebišovský nadjazd by mal byť prioritou a následne začne už výber zhotoviteľa, 

tzn. súťaž na zhotoviteľa a realizácia, rekonštrukcia.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím Diskusiu. 

 

 

 

 

Bod  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade informatívnych správ z komisií, ktoré prebiehali v nedávnom období, vám len pripomínam, 

že mnohé z bodov, ktoré prerokovávali komisie na svojom zasadnutí sú súčasťou samotného 

prerokovania na dnešnom zasadnutí mestského zastupiteľstva, preto bude priestor aj v rámci diskusii 

vyjadrovať sa k nim. 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej zo dňa 31. 05. 2024. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 209/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 30. 05. 2024. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 210/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 
Predkladá: MUDr. Iveta Čeplíková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

sociálnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie sociálnej zo dňa 27. 05. 2024. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 211/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 9 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Roman Ostrožovič, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 
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bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja by som sa len chcela spýtať na bod 2., týka sa to pani Jutkovej, lebo každý majú nájomnú zmluvu 

uzatvorenú do 30. 04. 2027, jedine ona má 2025, či to je preklep, alebo nejak zámerne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Poprosím o vyjadrenie pána prednostu JUDr. Galgoczyho, nech sa páči. 

 

JUDr. Galgoczy: 

Dobrý deň vážené poslankyne, vážení poslanci, pán primátor. Nie je to preklep, tie dátumy sú nejakým 

spôsobom nastavené. My máme možnosť uzatvárať nájomné zmluvy do troch rokov, čiže vlastne  

komisia bytová rozhoduje o tom, či niekomu na celé tri roky, alebo v nejakej skrátenej verzii. Čiže tu 

komisia bytová rozhodla, že takto uzavrie nájomnú zmluvu s pani Jutkovou. Navyše sú byty, ktoré sú 

napr. určené pre zdravotne ťažko postihnutých, ktoré ak takú osobu v zozname žiadateľov nemáme, 

môžeme prenajať, ale len na jeden rok podľa zákona. Čiže sú rôzne situácie, kedy bytová komisia 

rozhoduje o inej dĺžke nájmu, než je tá štandardná, trojročná.  

 

MUDr. Čeplíková: 

A ona o tom vie, hej? Lebo ona mi to nehovorila, len ja som si to všimla a si myslím, no radšej sa 

spýtam, aby nebol nejaký problém. 

 

JUDr. Galgoczy: 

Áno, áno, všetko je komunikované. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Ďakujem pekne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie bytovej zo dňa 28. 05. 2024. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 212/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 10 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 
Predkladá: PhDr. Daniela Fecková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

školstva, kultúry a športu a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu zo dňa 28. 05. 2024. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 213/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

 



Strana 13 z 40 

Bod  č. 11 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov 

marginalizovanej rómskej komunity 
Predkladá: MVDr. Ivan Hrdlík, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na 

riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity 

zo dňa 22. 05. 2024. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 214/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 12 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov 
Predkladá: MVDr. Ivan Hrdlík, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na 

ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov zo dňa 23. 05. 2024. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 215/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 13 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov 
Predkladá: Ing. Martin Telepovský, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie pre 

časť mesta Milhostov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov zo dňa 04. 06. 2024. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 216/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 14 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte spracované v tabuľkovej podobe, ide o sumarizáciu a uzavretie roka 2023 z pohľadu 

zmien príjmovej a výdavkovej časti aj kvôli dnešnému prerokovaniu záverečného účtu. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho 

v predloženej podobe. 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2023 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2023, a to: 

 

Príjmová časť    37 070 680,00 € 

Výdavková časť   37 070 680,00 €  

Rozdiel príjmov a výdavkov                  0,00 €. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 217/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 15 

Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Súčasťou tohto materiálu alebo tohto uznesenia sú aj jeho jednotlivé časti, je to Návrh záverečného 

účtu mesta Trebišov za rok 2023, je tam zároveň zahrnutá hodnotiaca správa k 31. 12. 2023, 

Stanovisko hlavného kontrolóra k tomuto dokumentu a Správa nezávislého audítora z overenia ročnej 

účtovnej závierky a hospodárenia mesta za rok 2023. Pri tejto príležitosti mi dovoľte poďakovať sa aj 

finančnému oddeleniu, na čele s vedúcou oddelenia, jednotlivým zložkám mesta za koordinovaný 

postup v tomto náročnom roku 2023, aj v prípade financií to bol skutočne náročný rok. Samozrejme aj 

vám poslancom mestského zastupiteľstva aj kvôli tomu, že na jednotlivých rokovaniach sme museli 



Strana 17 z 40 

pristupovať hlavne k výdavkovej časti maximálne zodpovedne a verím, že všetky tie postupy 

a  jednotlivé výdavkové sumy boli použité maximálne hospodárne, účelne a vecne.  

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho 

v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému dokumentu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2023 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ berie na vedomie 

a) Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2023, 

 

b) Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky a hospodárenia mesta za rok 

2023 
 

B/ schvaľuje 

a) Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2023 a celoročné hospodárenie mesta Trebišov za rok 

2023 bez výhrad, 

 

b) Rozdelenie zostatku upraveného prebytku hospodárenia mesta vo výške 532 932,53 EUR  

takto: 

 

Schodok rozpočtu v sume  - 4 989 953,94 EUR  zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, upravený o nevyčerpané prostriedky  zo ŠR 

a podľa osobitných predpisov v sume 491 107,20 EUR  bol v rozpočtovom roku 2023 

vysporiadaný: 

- z finančných operácií  5 481 061,14 EUR 

        

Schodok rozpočtu zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov sa upravuje - zvyšuje o: 

a) nevyčerpané prostriedky zo ŠR účelovo určené na bežné výdavky poskytnuté v 

predchádzajúcom  rozpočtovom roku  v sume 467 092,90  EUR, a to na:  

- prenesený výkon v oblasti školstva                   383 225,17 EUR 

- dotácia sociálna sféra HN, RP                              3 571,56 EUR 

- dotácia opatrovateľská služba                                                 39 746,17 EUR 

- dotácia Ihrisko kpt. Nálepku                                                    40 550,00 EUR  

- nevyčerpané prostriedky školského stravovania na stravné a réžiu podľa ustanovenia §140-141 

zákona č.245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v sume 11 128,27  EUR (RO), 
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b) finančné prostriedky nájomné mestské byty v sume 5 872,49 EUR, 

c) nevyčerpané  účelovo určené cudzie  finančné prostriedky v sume 228,00 EUR, 

d) nevyčerpané finančné prostriedky z poplatku za komunálny odpad v sume 6 785,54      EUR;     

 

Zostatok  finančných operácií podľa § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov v sume 41 825,33 EUR, navrhujeme použiť na: 

- tvorbu rezervného fondu  38 347,88 EUR 

- tvorbu fondu bývania          3 477,45 EUR 

 

c) Takto upravený zostatok zdrojov navrhujeme prideliť:  

-  do rezervného fondu vo výške 38 347,88 EUR na splátku bežného kontokorentného  úveru,  

-  do fondu rozvoja bývania v sume  3 477,45 EUR,  

 

d) Hospodárenie príspevkových organizácií, 

 

e) Usporiadanie hospodárenia príspevkových organizácií a to: 

- Mestský športový klub mládeže Trebišov – zisk za rok 2023 vo výške 3 236,05 EUR  

preúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov, 

- Technické služby mesta Trebišov -  zisk  z hlavnej činnosti za rok 2023 vo výške   – 

47 510,86 EUR preúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých 

rokov a zisk z podnikateľskej činnosti vo výške 1 032,73 EUR preúčtovať na účet 428- 

Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov, 

 

f) Usporiadanie výsledku hospodárenia mesta Trebišov z podnikateľskej činnosti – zisk vo výške 

756,90 EUR preúčtovať na účet 428- Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov   
 

C/ potvrdzuje 

použitie zdrojov na úhradu schodku kapitálového rozpočtu  v sume – 5 748 321,00 EUR  

     - z prebytku bežného rozpočtu vo výške 758 367,06 EUR, 

     - z  finančných operácií vo výške 4 989 953,94 EUR. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 218/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 16 

Cenník služieb poskytovaných mestom 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte spracované v prílohe tohto materiálu a následne aj vysvetlené v Dôvodovej správe sú 

vyšpecifikované položky, kde dochádza k zmene v rámci cenníka. Ide o položky: konverzia 

reklamného spotu, prenájom premietacej plochy v kine Slávia, premietacej plochy v kine Slávia a to 

dynamická reklama, statická a potom samostatná položka v rámci mestského trhoviska, položka 

verejné toalety. Tieto zmeny sú vyvolané aj na základe skúseností z predchádzajúcich období 

a zároveň sú prejednané a prerokované aj v rámci komisie.  

Finančná komisia sa k tomuto materiálu vyjadrila a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho 

v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Cenník služieb poskytovaných mestom 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Cenník služieb poskytovaných mestom. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 219/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 17 

Schválenie nájmu bytu 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V nadväznosti na Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov č. 178/2022  o prideľovaní mestských 

nájomných bytov v znení Dodatku č. 1, zostavila bytová komisia na svojom zasadnutí konanom       

28. 05. 2024, zoznam na určenie nájomcov bytov, ktorý v súlade s citovaným nariadením predkladáme 

na schválenie vám, mestskému zastupiteľstvu. Mestské zastupiteľstvo uznesením rozhodne o schválení 

alebo neschválení nájmu bytu určenému nájomcovi. V prípade neschválenia nájmu bytu, ostáva 

žiadateľ, ktorému nebol nájom schválený, zaradený do evidencii v pôvodnom poradí, pokiaľ neprestal 

spĺňať podmienky pre zaradenie. Mestské zastupiteľstvo nemá právo navrhnúť na schválenie iného 

nájomcu než nájomcu, ktorý je uvedený v zozname na určenie nájomcov.  

Bytová komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho 

v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Schválenie nájmu bytu a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

podľa § 12 zákona č. 189/1992 Zb. o úprave niektorých pomerov súvisiacich s nájmom bytov 

a bytovými náhradami v platnom znení, zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania 

a o sociálnom bývaní v platnom znení v nadväznosti na ustanovenie ods. 4.3. Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Trebišov č. 178/2022  o prideľovaní mestských nájomných bytov v znení Dodatku č. 

1, nájom bytu v nehnuteľnosti – bytový dom,  nachádzajúci sa v katastrálnom území Trebišov,  

 

A/  zapísaný na LV č. 12028, súpisné číslo 4289, postavený na pozemku parc. č. 1749/167 (Ul. SNP), 

takto: 

1. byt č. 5, na 2. poschodí, vo vchode č. 112, výmera bytu 61,02 m2, pre nájomcu: Jana Baranová, 

narodená XXXXX, trvale bytom Paričovská 1334/97, 075 01 Trebišov; 

2. byt č. 19, na 2. poschodí, vo vchode č. 114, výmera bytu 33,17 m2, pre nájomcu: Marián 

Bumbera - Hrubovčák, narodený XXXXX, trvale bytom Košická 928/2, 075 01 Trebišov; 

 

B/ zapísaný na LV č. 4170, súpisné číslo 3886, postavený na pozemku parc. č. 1749/135 (Ul. SNP), 

takto: 

1. byt č. 11, na 4. poschodí, vo vchode č. 104, výmera bytu 61,61 m2, pre nájomcu: Jolana 

Čoláková, narodená XXXXX, trvale bytom SNP 3886/108, 075 01 Trebišov; 
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C/ zapísaný na LV č. 4170, súpisné číslo 2308, postavený na pozemku parc. č. 1319/70 (Ul. Ivana 

Krasku), takto: 

1. byt č. 3, na 1. poschodí, vo vchode č. 29, výmera bytu 44,76 m2, pre nájomcu: Valentína 

Balogová, narodená XXXXX, trvale bytom Ivana Krasku 2307/27, 075 01 Trebišov; 

 

D/ zapísaný na LV č. 4170, súpisné číslo 3921, postavený na pozemku parc. č. 1424/17 (Ul. 

Záhradná), takto: 

1. byt č. 3, malometrážny dom, výmera bytu 39,56 m2, pre nájomcu: Monika Demeterová, 

narodená XXXXX, trvale bytom Záhradná 3932/42, 075 01 Trebišov; 

 

E/ zapísaný na LV č. 4170, súpisné číslo 2307, postavený na pozemku parc. č. 1319/69 (Ul. Ivana 

Krasku), takto: 

1. byt č. 7, na 2. poschodí, vo vchode č. 27, výmera bytu 52,68 m2, pre nájomcu: Juliána 

Karičková, narodená XXXXX, trvale bytom Ivana Krasku 2308/29, 075 01 Trebišov; 

2. byt č. 12, na 3. poschodí, vo vchode č. 27, výmera bytu 44,76 m2, pre nájomcu: Renáta 

Kešeľová, narodená XXXXX, trvale bytom Záhradná 2205/30, 075 01 Trebišov. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 220/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 18 

Návrh primátora na odvolanie a vymenovanie riaditeľa Technických služieb mesta 

Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

S účinnosťou od 21. júna  2021 bol do funkcie riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov 

menovaný Ing. Imrich Fekete. Podľa príslušného paragrafu zákona o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov mestské zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach života obce, najmä je 

mu vyhradené zriaďovať, zrušovať a kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie obce a na 

návrh starostu, v tomto prípade primátora, vymenúvať a odvolávať ich vedúcich, riaditeľov, zakladať 

a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické osoby a schvaľovať zástupcov obce do ich 

štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj schvaľovať majetkovú účasť obce v právnickej osobe. 

Vzhľadom na  uvedené primátor mesta Trebišov, v súlade so znením ustanovení zákona o obecnom 

zriadení, predkladá mestskému zastupiteľstvu návrh na odvolanie doterajšieho riaditeľa, pána Ing. 

Imricha Feketeho a vymenovanie novej riaditeľky Technických služieb pani Mgr. Márie Doháňošovej 

Leškovej.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 
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Ing. Duč: 

Predložený materiál  Návrh primátora na odvolanie a vymenovanie riaditeľa Technických služieb 

mesta Trebišov, nebol predmetom rokovania Mestskej rady 10. júna 2024.  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Tomko: 

Mgr. Mária Doháňošová je prítomná? 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, je prítomná. 

 

Tomko: 

Ja by som ju poprosil, aby nám takú krátku predstavu povedala, ako chce ďalej riadiť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ak súhlasíš, do diskusie je prihlásený pán Kolesár, potom aj tak požiadal o slovo aj pán Ing. Fekete, aj 

pani Mgr. Doháňošová, takže potom im odovzdám slovo. 

 

Ing. Kolesár: 

Post riaditeľa technických služieb je vážna personálna nominácia v meste, to je nám všetkým známe. 

Z dôvodovej správy sme sa nič nedozvedeli o dôvodoch, prečo k tejto navrhovanej zmene má dôjsť. 

To, že zákon umožňuje predložiť taký návrh, to sú citácie zákona, preto by som žiadal o zdôvodnenie, 

čo je reálnym dôvodom toho, že dochádza k takejto personálnej výmene, či je to na žiadosť súčasného 

riaditeľa, či je to z rozhodnutia vás pán primátor, alebo či sú nejaké iné dôvody, aby sme, alebo aspoň 

za seba hovorím, aby som sa vedel zorientovať k tejto situácii a podľa toho sa potom rozhodovať. 

Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Je to na základe dohody a postupovali sme presne tak, ako ste postupovali aj vy pri výmene riaditeľa 

technických služieb. Tiež si pamätám na Dôvodovú správu a takisto aj pri výmene riaditeľa mestského 

kultúrneho strediska. Keď chcete, viem vám doložiť aj vašu Dôvodovú správu. Čiže, na základe 

dohody.  

O slovo požiadal pán Ing. Fekete a potom odovzdám slovo Mgr. Doháňošovej. Nech sa páči. 

 

Ing. Fekete: 

Chcel by som popriať pekný deň, všetkým prítomným. Ako povedal pán primátor, na základe dohody 

sme sa dneska stretli pri tomto odvolávaní. Ja by som len chcel stručne, keby som mohol zhodnotiť tie 

štyri roky základnými parametrami. Od môjho pôsobenia, kedy som nastúpil do technických služieb 

v roku 2020, tak od polovice 2020, tak začali technické služby v rámci odpadového hospodárstva 

intenzívne pracovať na zavedení toku odpadov a zvýšení miery vytriedenia všetkých typov 

komunálnych odpadov z dôvodu toho, že čísla v tej dobe boli dosť alarmujúce. V apríli 2021 sa 

úspešne ukončil proces, technické služby úspešne ukončili proces aktivácie, zariadenia na zber odpadu 

technických služieb. Týmto krokom sa vyriešil problém s veľkým množstvom drobného stavebného 

odpadu, ktorý sa podarilo eliminovať na nulové množstvo od roku 2022 dodnes. Čiže od roku 2022 

v meste Trebišov nie je produkovaný ani kilogram drobného stavebného odpadu. To je zdôvodnené 

tým, že zariadenie na zber odpadov  technických služieb, zavedením 17 typov odpadov, čiže 

stavebných odpadov, spracovanie a nakladanie s nimi, odbremenilo mesto od týchto drobných 

stavebných odpadov od občanov. Tieto drobné stavebné odpady majú veľmi negatívny vplyv hlavne 

na mieru separácie mesta, mali, už nemajú, čiže boli to ako pozitívne čísla. Jedným z ďalších opatrení 

bolo zrušenie poskytovania veľkokapacitných kontajnerov pre obyvateľov za paušálnu cenu. Kúpou 

mostovej váhy dokázali technické služby prejsť na kontrolu váhy jednotlivých odpadov a ich efektívne 

spoplatnenie v rámci poskytovania služieb občanom v rámci veľkoobjemových kontajnerov za účelom 

komerčného využitia a tým aj zvýšenie príjmov z podnikateľskej činnosti. Zariadenia na zber odpadu 
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boli postupne zriadené aj dočasné úložiska stavebného odpadu, zeminy a kameniva. Tie sa využili pri 

ukladaní odpadov realizovaných projektov mesta, hlavne kruhových objazdov, kompostárne a iných 

menších projektov, kde sa produkoval takýto odpad. Po zhorení doseparačného strediska na Paričove, 

technické služby do dvoch dní zabezpečili spracovanie  triedeného zberu v náhradných priestoroch, 

ktoré postupne dovybavili potrebnými technológiami na základné spracovanie. Je tam však ešte stále 

investičný dlh na efektívne nakladanie so všetkými týmito zložkami, hlavne na ich spracovanie pre 

ďalšie použitie. Pre mesto sa zabezpečila aj sanácia celého objektu pôvodného doseparačného 

strediska na Paričove, vypratanie tohto objektu, všetkých stavebných materiálov, ako aj komunálnych 

odpadov a uloženej zeminy a kameňa. Po vzájomnej dohode s vedením mesta a konštatovaním, že 

máme rôzne názory na viaceré oblasti, ktoré riešia technické služby sme došli k záveru, že bude lepšie 

ukončiť spoluprácu na technických službách a dať šancu novej pani riaditeľke. Ja by som sa len chcel 

týmto poďakovať všetkým prítomným, s ktorými som spolupracoval, za dôveru, ktorú mi dali a do 

budúcna prajem všetko dobré. Ďakujem.  

 

potlesk 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Ja si už len dovolím doplniť slová pán riaditeľa a to poďakovanie samozrejme smeruje 

k vám, poslaneckému zboru, pretože väčšina tých opatrení sa riešila s vedomím vás poslancov, keďže 

nato, aby sa investovalo v tejto oblasti, v oblasti odpadovej politiky, bolo potrebné prijať množstvo 

strategických rozhodnutí, tie sa prijímali od roku 2018 takmer na každodennej báze, na každom 

rokovaní mestského zastupiteľstva. Takisto, a to už môžu potvrdiť aj tí, ktorí pracujú v zložkách 

technických služieb sa pracovalo na tom, aby sa zlepšili podmienky na výkon práce, pretože ten rozsah 

osobností sa zväčšil. Ďakujem pánovi Ing. Feketemu. 

Poprosím pani Mgr. Máriu Doháňošovú Leškovú, aby sa ujala slova a v krátkosti sa predstavila 

a zároveň aj povedala pár faktov alebo vízií, ktoré súvisia s jej prípadným nástupom do funkcie 

riaditeľky. Samozrejme to bude podmienené ešte hlasovaním poslaneckého zboru. Nech sa páči. 

 

Mgr. Doháňošová Lešková: 

Dobrý deň prajem všetkým. Na začiatok tak, ako tu už bolo spomínané, ja viem, o akú pozíciu sa 

jedna, nakoľko mám niekoľkoročné skúseností s riadiacou pozíciou v iných inštitúciách, kde viac ako 

10 rokov som pôsobila na riaditeľských pozíciách, takže viem, čo sa od tejto pozície očakáva, viem 

aké majú byť výsledky takejto práce. Aj skrz mojich predošlých skúseností k tejto pozícii pristupujem 

maximálne zodpovedne, s pokorou a s rešpektom, pretože predsa je to oblasť, ktorá je veľmi široká. 

Mojou hlavnou prioritou bude zamerať sa na odpadové hospodárstvo tak, ako tu už bolo spomínané, na 

intenzívne triedenie odpadu, čo sa týka hneď pri zdroji, tzn. v domácnostiach. Mám predstavu o tom, 

ako možno zefektívniť to separovanie formou nejakých edukačných činností. Všetko však bude 

predmetom ďalších stretnutí a rokovaní. Ruka v ruke s tým to pôjde samozrejme zvýšenie percenta 

separácie a zníženie objemu komunálneho odpadu. Ďalším mojim bodom pre moju ďalšiu činnosť, 

teda ak budem menovaná do tejto pozície, bude stabilizácia podniku, pozriem sa detailne na 

fungovanie technických služieb, neprevzala som ešte agendu, lebo nebol na to doteraz žiadny podnet, 

dôvod. Zoznámim sa s jednotlivými krokmi, pozriem sa na podnikateľskú, produkčnú, ekonomickú 

a technickú funkciu podniku, rozanalyzujem si tieto kroky. Ak sú kroky, ktoré sú správne a je z nich 

požadovaný výsledok, tieto meniť samozrejme nebudem. Z predošlých mojich činností viem sa 

postaviť aj nejak rázne a viem kroky aj zmeniť, aby boli výsledky také, ako potrebujeme. Čiže, za mňa 

nateraz asi toľko. Ďakujem. 

 

MVDr. Hrdlík: 

A kde ste robili? 

 

Mgr. Doháňošová Lešková: 

Ja som pôsobila viac ako 10 rokov v bankovníctve, najprv ako riaditeľka pobočiek a neskôr ako 

regionálna riaditeľka východného Slovenska.  
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PhDr. Čižmár: 

Curriculum je súčasťou materiálu, ktorý máte zverejnený, máte možnosť si prejsť profilom 

kandidátky.  

 

Ak sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ odvoláva 

v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Ing. Imricha Feketeho, bytom Hlavná 87/84, 076 01 Kožuchov, dňom         17. 

júna 2024 z funkcie riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov;    

 

B/ menuje 

v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Mgr. Máriu Dohaňošovú Leškovú, bytom Cintorínska 2220/6, 075 01 Trebišov, 

odo dňa 18. júna 2024 za riaditeľku Technických služieb mesta Trebišov.    

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 221/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Zároveň mi dovoľte v mene svojom, v mene vedenia mesta, predpokladám, že aj v mene poslancov 

ako to tu už zaznelo a poslankýň, poďakovať sa pánovi Ing. Feketemu za jeho činnosť, pôsobenie 

a kroky, ktoré nám v krátkosti zosumarizoval z pozície riaditeľa technických služieb najmä čo sa týka 

odpadového hospodárstva, jeho rastu a zveľaďovania. Zároveň mu zaželať všetko dobre aj v osobnom 

a pracovnom živote do budúcnosti, bolo nám cťou spolupracovať. Zároveň chcem zaželať 

novovymenovanej pani riaditeľke Mgr. Márii Doháňošovej Leškovej hlavne pevné zdravie, veľa síl, 

odhodlania a naplnených vízií, s ktorými vstupuje do pozície riaditeľky. Tak, ako to bolo aj v prípade 

pána riaditeľa Feketeho, mesto ako také, či už vedenie štruktúry mesta a predpokladám, že aj 

poslanecký zbor sa bude snažiť byť maximálne nápomocný, pretože spoločným záujmom nás všetkých 

je, aby technické služby boli nielen dôležitou súčasťou ale strategickou zložkou mesta, pretože práve 

odpadová politika, správa zariadení, správa ciest a činností, ktoré vyvíja v oblasti revitalizácie 

a zveľaďovania verejných priestorov sú mimoriadne dôležité pre stav mesta, jeho komfort, ktorý 

poskytujeme občanom ale aj návštevníkom. Takže ďakujem pánovi Ing. Feketemu a želám všetko 

dobre novovymenovanej pani riaditeľke Mgr. Márii Doháňošovej Leškovej. Ďakujem pekne, že ste 

boli dnes súčasťou rokovania. 

 

potlesk 
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Bod  č. 19 

Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Funkčné obdobie orgánu školskej samosprávy podľa § 24 ods. 16 zákona č. 596/2003 Z. z.  o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov je štyri roky. Rade 

školy pri Základnej škole, Pribinova 34, Trebišov končí funkčné obdobie  dňa 25. 09. 2024. 

V súlade  s ustanovením  § 25 zákona NR SR  č. 596/2003 Z. z. o štátnej  správe  v školstve  a     v 

školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov  je počet  členov  rady  školy  11 

v zložení: dvaja zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca 

nepedagogických zamestnancov, štyria zvolení zástupcovia rodičov žiakov, ktorí nie sú 

zamestnancami školy a štyria delegovaní zástupcovia zriaďovateľa.                            

V zmysle § 1 ods. 2  vyhlášky ministerstva školstva, ktorou sa určujú podrobnosti  

o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom  

zabezpečení v znení neskorších predpisov  zriaďovateľ na tejto škole deleguje svojich zástupcov do 

rady školy.  V súlade s platnou legislatívou  týmto  navrhujeme  delegovať zástupcov zriaďovateľa do 

ďalšieho funkčného obdobia Rady školy pri Základnej škole, Pribinova 34, Trebišov: PhDr. Danielu 

Feckovú,  Mgr. Romana Ostrožoviča,  Miroslava Davalu  a  Ladislava Ivana. 

Komisia školstva, kultúry a športu uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

schváliť ho v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí  10. júna 2024 prerokovala   Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rady 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

delegovanie PhDr. Daniely Feckovej, Mgr. Romana Ostrožoviča, Miroslava Davalu a Ladislava Ivana 

ako zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri Základnej škole, Pribinova 34, Trebišov. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 3 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 222/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 20 

Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 183/2023 

o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Rozhodnutie o príspevku zákonného zástupcu žiaka na čiastočnú úhradu nákladov za starostlivosť 

poskytovanú v školách a školských zariadeniach je v kompetencii zriaďovateľa  na návrh riaditeľov 

škôl a školských zariadení. Návrh Dodatku č. 2 k VZN mesta Trebišov č. 183/2023 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach, v zmysle príslušných zákonov v znení neskorších 

predpisov, na základe dohody so zriaďovateľom, mestom Trebišov, vychádza z finančnej potreby 

a požiadavky základnej umeleckej školy. Posledná zmena výšky príspevkov na činnosť základnej 

umeleckej školy pre všetkých jej žiakov vrátane kategórií dospelých bola realizovaná s účinnosťou 

k  01. 01. 2017, čiže ešte pred siedmimi rokmi. Navýšenie príspevku pre zákonného zástupcu žiaka od 

školského roka 2023/2024 len pre žiacke kategórie, mimo dospelých o 2,00 € nepostačuje na pokrytie 

bežných výdavkov v rámci rozpočtového roka 2024, preto ako zriaďovateľ základnej umeleckej školy 

z týchto dôvodov navrhujeme zmenu výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov spojených so 

štúdiom  základnej umeleckej škole, ako to máte uvedené v tabuľke, s účinnosťou od 1. septembra 

2024. Súčasťou tohto navýšenia je snaha zachovať ponuku a garancie pre každého, kto o štúdium 

prejaví záujem. Nedostatok rozpočtovaných finančných prostriedkov na kalendárny rok v rámci 

originálnych kompetencií zvýšený daňový bonus na úkor výpadkov daňových príjmov rozpočtu mesta. 

Potreba zvýšených bežných výdavkov na personálne zabezpečenie a prevádzku, ďalej zvýšené 

stupnice platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, chýbajúce zdroje školy 

na motivačné ohodnotenie zamestnancov, obmedzené možnosti pre získanie doplnkových finančných 

prostriedkov v rámci projektov, nezohľadňovanie úpravy výšky príspevku zákonného zástupcu počas 

vysokej miery inflácie, nízke príspevky v porovnaní s inými samosprávami v rámci Slovenskej 

republiky. 

Komisia školstva, kultúry a športu tento materiál podrobne prerokovala a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť ho v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna  2024 prerokovala  Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu mesta Trebišov č. 183/2023 o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 183/2023 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 223/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 21 

Doplnenie lokalít do obstarania Zmien a doplnkov č. 9 Územného plánu mesta 

Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predkladaný materiál obsahuje návrhy na doplnenie obstarania Zmien a doplnkov č. 9 ÚPN mesta 

Trebišov, o ktoré požiadali žiadatelia v mesiaci máj 2024 v priebehu spracovania ZaD č. 9. Po 

konzultácii so spracovateľom návrhu sa javí možné a účelné doplniť navrhované Zmeny a doplnky v 

troch lokalitách popísaných v prílohe č. 1 do aktuálne prebiehajúceho spracovania zmien a doplnkov. 

Lokalita na Ulici Hurbanovej už bola prerokovaná na zasadnutí mestskej rady 5. decembra 2022 

v bode č. 18  Zmeny a doplnky č. 8 Územného plánu mesta Trebišov. Predkladané návrhy sledujú 

komplexné využitie územia prostredníctvom vhodných investičných zámerov. Navrhované predložené 

zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie nie sú v rozpore s verejným záujmom. Obstaranie a 

schválenie navrhovaných zmien je nevyhnutnou podmienkou pre realizáciu plánovaných investičných 

zámerov. V súlade s par. 19 zák. č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení 

neskorších predpisov budú náklady na obstaranie ZaD ÚPN hradené žiadateľmi. 

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe. 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí  10. júna 2024 prerokovala  Doplnenie lokalít do obstarania Zmien 

a doplnkov č. 9 Územného plánu mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  
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Haburová: 

Nečítal si, alebo mi to ušlo? Milhostov a tá časť?  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja som len upozornil na to, že lokalita na Hurbanovej ulici už bola prerokovaná pred dvoma rokmi, len 

vtedy ten proces nebol dotiahnutý do konca, ale ostatné lokality, ktoré sú súčasťou prílohy, tie sú 

v prílohe č. 1, sú riadne zaznamenané. Čiže Výrobný okrsok Nová Koronč, Lokalita nazývaná 

Milhostov Juh a Lokalita Hurbanova, ide o všetky tieto tri, ktoré sú súčasťou ako príloha. 

 

Haburová: 

Dobre, ďakujem. 

My sme to preberali aj na našej komisii pre Milhostov a tam som pripomienkovala niektoré veci, 

najmä keď zoberieme doterajšie ako družstvo, tam bolo desiatky rokov a samozrejme aj vedľa 

mäsopriemysel, ráta sa, že tam budú bytové domy a podobne. No, ja si myslím, že tam je veľká 

enviromentálna záťaž, takže treba bude dôslednejšie k tomu pristupovať, lebo ja by som si taký byt 

nekúpila, kde viem, že niečo tam môže „smrdieť“, to je po prvé. Po druhé, pozerala som si mapový 

portál a tam nie sú vyriešené vôbec prístupové cesty, najmä k tomu družstvu, takže obávam sa, aby to 

nebolo cez obec Milhostov, cez Zvonársku a pod. Čiže aj tieto veci bude tam treba veľmi dôsledne 

preberať a upozorňovať na to tých ľudí, čo  chcú tam budovať tie bytovky. Ďakujem pekne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Len v rámci odpovede na podnet, pani poslankyňa. Všetky tieto veci budú musieť byť súčasťou 

schvaľovacieho procesu, či už v rámci územného alebo stavebného konania. Čiže je prirodzené, že 

všetko, pokiaľ by došlo k realizácii takéhoto zámeru, pretože teraz sme len v štádiu návrhu zmien 

a doplnkov pre účel daného pozemku. Tých tém, ktoré sa objavia v prípade realizácie takýchto 

projektov je viacero, napr. konkrétne táto časť Milhostov Juh bude aj predmetom rokovania 

s príslušnými organizáciami zabezpečujúcimi dodávku vody a kanalizačnej siete, to sme už hovorili aj 

s predstaviteľmi východoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Čiže, ak by k takémuto postupu 

a zámeru malo dôjsť, mal by sa realizovať, určite bude prechádzať zložitým procesom posudzovania 

a schvaľovania, a z toho dôvodu aj tie otázky, ktoré ste otvorili, budú sa musieť vyriešiť ešte pred 

samotnou realizáciou.  

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 30 ods. 1 a nasl. zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v 

znení neskorších predpisov, doplnenie lokalít podľa prílohy č. 1 tohto uznesenia do obstarania Zmien 

a doplnkov č. 9 Územného plánu mesta Trebišov, ktoré boli schválené uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Trebišove č. 183/2024 dňa 12. 02. 2024, a to na náklady žiadateľov podľa § 19 

stavebného zákona. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 
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za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 224/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 22 

Revitalizácia vnútroblokov na sídlisku Sever v Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej Republiky ako Riadiaci 

orgán pre Program Slovensko 2021 – 2027 vyhlásilo výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku pre projekty integrovaných územných investícií so špecifickým 

cieľom posilnenia ochrany a zachovania prírody, biodiverzity a zelenej infraštruktúry, a to aj 

v mestských oblastiach, a zníženie všetkých foriem znečistenia. Mesto Trebišov plánuje predložiť 

žiadosť o nenávratný finančný príspevok na realizáciu tohto projektu, ktorý umožní revitalizáciu troch 

vnútroblokov na sídlisku Sever v Trebišove s uplatnením ekologických princípov tvorby a ochrany 

zelene. Projektová dokumentácia na revitalizáciu vnútroblokov na sídlisku Sever bola vypracovaná už 

v roku 2021, kedy sa mesto zapojilo do výzvy na regeneráciu vnútroblokov, avšak z dôvodu 

nedostatočnej alokácie neboli tieto projekty podporené. Momentálne  sa pracuje na aktualizácii 

projektovej dokumentácie tak, aby projekt spĺňal všetky podmienky stanovené vo výzve. V lokalite 1 

na Ternavskej ulici budú realizované sadové úpravy vo vnútrobloku spolu s kvetinovými záhonmi. 

Nevhodne zasadené stromy budú odstránené a bude revitalizovaný trávnatý povrch. V rámci 

revitalizácie verejného priestranstva budú osadené prvky drobnej architektúry, ktoré sú výrazným 

prvkom dotvárajúcim urbanizmus a svojím stvárnením ovplyvňujú celkovú kompozíciou vnútrobloku 

a taktiež bude rekonštruované aj existujúce verejné osvetlenie. V lokalite 2 medzi bytovými domami 

na Ulici Ternavskej a Hodvábnej sa vytvorí nové volejbalové ihrisko. Súčasťou projektu sú aj sadové 

úpravy vo vnútrobloku. Nevhodne zasadené stromy budú odstránené, vysadia sa nové dreviny, bude 

revitalizovaný trávnatý povrch. Podobne ako pri prvej lokalite budú aj v tomto revitalizovanom 

priestore osadené prvky drobnej architektúry a bude rekonštruované verejné osvetlenie. V lokalite 3 

medzi bytovými domami na Ulici Hodvábnej, Hurbanovej a Severnej sa vybuduje nové detské ihrisko 

s hracími zostavami pre deti od 3 do 15 rokov. Aj súčasťou tohto projektu sú sadové úpravy 

vnútrobloku, ktoré počítajú s odstránením nevhodne zasadených stromov, sadením nových a tiež 

s revitalizáciou zeleného povrchu. Plánuje sa tiež s rekonštrukciou verejného osvetlenia, osadením 

prvkov drobnej architektúry a výmenou chodníkov za plochy, ktoré budú odvádzať povrchovú vodu 

priamo do podložia.  

Finančná komisia aj Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovali a odporúčajú mestskému 

zastupiteľstvu schváliť ho v predloženej podobe. 

Ja len zopakujem to, čo už bolo povedané, tento projekt bol pozitívne hodnotený vo výzve IROPu pred 

troma rokmi, len z dôvodu prealokovania peňazí, vtedy ten balík peňazí bol prealokovaný na podporu 

opatrení v súvislosti so začiatkom vojny na Ukrajine, nám ostal projekt v zálohe. Preto som veľmi rád, 

že sme ho vedeli použiť v rámci koncepcie tzv. strategicko-plánovacích regiónov, v tomto prípade 

Dolný Zemplín, že tento projekt bol vybratý na jeho podanie žiadosti a v konečnom dôsledku pre 

budúcnosť alebo pre ten ďalší proces znamená, že sú preňho alokované finančné prostriedky vo výzve 

ministerstva pre informáciu a regionálny rozvoj. Čiže hneď, ako budeme disponovať uznesením 

mestského zastupiteľstva, bude možné, za nás za mesto túto žiadosť podať, samozrejme 

s dokompletizovanou projektovou dokumentáciou, ktorá sa musela mierne upraviť podľa požiadaviek 

tejto výzvy a následne očakávať jej schválenie. Samozrejme ak k tomu dôjde, budeme vás informovať, 
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len chcem pripomenúť, že ide  konkrétne, keď hovoríme o sídlisku Sever o dlho požadované 

investície, ktoré sa takto môžu stať realitou a predpokladám, že aj pán poslanec Krucovčin, ktorý sa 

dlhodobo aktívne zaujímal o túto problematiku, tak budeš môcť obyvateľom v tejto časti mesta 

avizovať zmeny, ktoré sídlisko čakajú.   

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  
 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  materiál pod názvom Revitalizácia vnútroblokov 

na sídlisku Sever v Trebišove a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Biž: 

Pekný deň prajem všetkým prítomným. Verím, že tento projekt sa aj zrealizuje, pretože už v rámci 

interpelácií som sa na to pýtal a verím, že dotiahneme to do úspešného konca tak, aby obyvatelia 

sídliska Sever boli spokojní aj  v premietnutí do realizácie tohto projektu tak, ako aj na ostatných 

sídliskách. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ja už len doplním, že vzhľadom na to, že tých otázok je pomerne veľa zo strany verejnosti, stále ešte je 

v zálohe investičný plán, ktorý má mesto na Ternavskej ulici v súvislosti s vybudovaním odstavných 

plôch, ktoré sú súčasťou nájomného vzťahu momentálne a kde plánuje mesto v dohľadnej dobe 

zrealizovať odstavné plochy pre obyvateľov tohto sídliskového priestoru.  

 

Krucovčin: 

Dobrý deň prajem všetkým, vedeniu mesta a hlavne nám všetkým poslancom a ľuďom, ktorí žijú 

v meste Trebišov. Veľké ďakujem, lebo tak, ako pán primátor spomenul, že dosť som atakoval, aby 

sme tie vnútroblokové ihriska dali do patričného stavu, aby to ľudia mohli užívať. Keď človek žije na 

tom sídlisku tak vidí, že tých deti je tam dostatok a to vyžitie bolo menej komfortné, takže je to super. 

Ja by som spomenúť to prvé, tá lokalita Ternavská, že tie vnútroblokové ihriská, tam by bolo ešte 

dobre, veľa tých deti tam je a športovisko ako na športovanie, tam nie je v pláne napísané, čo sa týka 

športovania ako takého, na Ternavskej. Počíta sa s úpravou tých plôch? Ja som aj navrhoval pánu 

Pregovi, že sú tam ľudia žijúci na sídlisku, že oni by aj vedeli pomôcť nejakým spôsobom, možnože aj 

finančným. Ak sú nejaké finančné prostriedky a je ich málo, nie je dostatok na tie tri ihriska na sídlisku 

Sever, takže ak by bola možnosť aj prispieť nejakou finančnou čiastkou niektorých ľudí, ktorí tam žijú 

a chcú, aby tie ihriska boli patrične prispôsobené k športovaniu, tak nejaká súčinnosť alebo nejaká 

komunikácia s ľuďmi, ktorí tam žijú na tom danom sídlisku.  

 

PhDr. Čižmár: 

Odpoveď jednoduchá. Projekt, ktorý je predstavený cez príslušné uznesenie, ktoré teraz schvaľujeme, 

hovorí o podmienkach, ktoré mi musíme naplniť. Čiže v prípade nejakých nových ihrísk, alebo 

rekonštrukcie, môžeme obsiahnuť len tie, ktoré nám umožňuje výzva. Čo sa týka ďalších plôch, 

o ktorých hovoríš ty, pán poslanec, je priestor na to, aby sme ich potom v postupnom procese, či už 

pomocou externých peňazí alebo svojpomocne, alebo dobrovoľnícky, brigádnicky upravovali, len 

výzva je koncipovaná tak, aby obsiahla všetky časti takýchto zmien. Myslím zelených a modrých 

zmien, tzn. nemôže sa sústrediť len na ihriska, ale musí sa sústrediť aj na zelenú časť, verejné 

osvetlenie, vodopriepustné opatrenia, revitalizáciu zelenej plochy, mám tým na mysli hlavne 

trávnatých porastov a výsadbu kultivarov drevín, ktoré môžu byť v takomto vnútrosídliskovom 

priestore. Čiže aj keď nie sú obsiahnuté v projekte viaceré ihriská, tie sa dajú následne doriešiť po 

ukončení projektu rôznymi činnosťami a za pomoci rôznych zdrojov. Len samotná výzva, ktorá nám 

umožní ak budeme úspešní čerpať finančné prostriedky vo výške viac než pol milióna eur na samotnú 

revitalizáciu týchto priestorov, nebude môcť riešiť len ihriská, resp. všetky ihriská, ktoré sú tam, ale 
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táto úloha alebo tento podnet je známi aj zo strany obyvateľov tu žijúceho sídliska, čiže vieme o ňom a 

budeme na ňom postupne pracovať.  

 

Kručovčin: 

Takže veľké ďakujem patrí mestu, vedeniu mesta a si myslím, že tí ľudia budú veľmi, veľmi spokojní. 

A ešte tie parkovacie miesta ak sa doriešia verím, že to pôjde aj na Ternavskej, resp. na Hodvábnej, že 

to bude stále lepšie a lepšie. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Poďakovanie hlavne patrí tým, ktorí túto výzvu riešia, je tu aj pán Mgr. Prega a samozrejme aj vám 

poslancom za podporu.  

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „Revitalizácia 

vnútroblokov na sídlisku Sever v Trebišove“ realizovaného v rámci výzvy s kódom PSK-MIRRI-

008-2024-ITI-EFRR a s názvom „Výzva na podporu rozvoja prvkov zelenej a modrej 

infraštruktúry v obciach a mestách“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta 

a platným programom rozvoja mesta, v maximálnej výške      37 148,22 Eur, 

2. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 225/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 23 

Zriadenie vecného bremena – Bytový dom GREENSIDE VI – Trebišov 

(Trebišovská energetická, s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Spoločnosť Trebišovská energetická s.r.o., Trebišov požiadala o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena na umiestnenie, výstavbu a prevádzkovanie teplovodných vedení, ktoré sa 

nachádzajú na pozemkoch, ktoré sú vlastníctvom mesta Trebišov. Zmluvu o uzatvorení budúcej 

zmluvy o zriadení vecného bremena na tento účel na označených pozemkoch uzatvorilo mesto 
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Trebišov so spoločnosťou GREEN SIDE TV, s.r.o., Michalovce v septembri 2021. Následne 

spoločnosť GREEN SIDE TV, s.r.o. postúpila práva a povinnosti stavebníka z danej zmluvy na 

spoločnosť Trebišovská energetická s.r.o. zmluvou z mája 2022. Dotknuté pozemky majú charakter 

verejného priestranstva a sú zaťažené inžinierskymi sieťami. Stavba bola realizovaná v súlade 

s územným plánom a následne skolaudovaná.  

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  materiál pod názvom Zriadenie vecného 

bremena – Bytový dom GREENSIDE VI – Trebišov (Trebišovská energetická, s.r.o.) a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zriadenie vecného  bremena „in rem“ k častiam nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom 

území Trebišov - povinných pozemkov, podľa spracovaného Geometrického plánu na priznanie práva 

uloženia teplovodného potrubia na C KN parc. č. 4144/1, 4175/1, 4202/4, 4478 vo vyznačenom 

rozsahu (č. 36587656-82/2022) zo dňa 08.11.2022, vyhotoveného LUPO-GEO s.r.o. Trebišov, so 

sídlom Jána Husa 1460/23, 075 01 Trebišov, IČO: 36587656, úradne overeného Okresným úradom 

Trebišov, katastrálnym odborom pod č. G1-470/2022 dňa 21.11.2022, a to nehnuteľností evidovaných 

na LV č. 4170, pozemkov registra C-KN, parc. č. 4144/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3463 

m2 – o rozsahu dielu č. 1 o výmere 83 m2, ďalej parc. č. 4175/1, zastavaná plocha a nádvorie, o 

výmere 2 ha 3482 m2 – o rozsahu dielu č. 2 o výmere 35 m2 a parc. č. 4478, zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 3005 m2 – o rozsahu dielu č. 4 o výmere 24 m2, obsahom ktorého je povinnosť 

mesta Trebišov ako povinného z vecného bremena strpieť umiestnenie, výstavbu a prevádzkovanie 

teplovodných vedení vo vyššie uvedenom rozsahu, uvedených dieloch a ochrannom pásme, v prospech 

Trebišovskej energetickej, s.r.o., so sídlom M. R. Štefánika 4096/171A, 075 01 Trebišov, IČO: 

44498578 ako oprávneného z vecného bremena, za jednorazovú odplatu vo výške 142,00 eur. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 226/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 24 

Zriadenie vecného bremena – OREMUS LOGMAN (Trebišovská energetická, 

s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Spoločnosť Trebišovská energetická s.r.o., Trebišov požiadala o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena na umiestnenie, výstavbu a prevádzkovanie teplovodných vedení, ktoré sa 

nachádzajú na pozemkoch, ktoré sú vlastníctvom mesta Trebišov. Zmluvu o uzatvorení budúcej 

zmluvy o zriadení vecného bremena na tento účel na označených pozemkoch uzatvorilo mesto 

Trebišov so spoločnosťou Trebišovská energetická s.r.o., Trebišov v januári 2023. Dotknuté pozemky 

majú charakter verejného priestranstva a sú zaťažené inžinierskymi sieťami. Stavba je realizovaná 

v súlade s územným plánom a riadne ohlásená stavebnému úradu.  

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala materiál pod názvom Zriadenie vecného bremena 

– OREMUS LOGMAN (Trebišovská energetická, s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zriadenie vecného  bremena „in rem“ k častiam nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom 

území Trebišov - povinných pozemkov, podľa spracovaného Geometrického plánu na priznanie práva 

uloženia teplovodného potrubia na C KN parc. č.2013/3, 2013/7, 2013/13, 2013/26, 2013/30, 4422 vo 

vyznačenom rozsahu (č. 36587656-10/2023) zo dňa 01.02.2023, vyhotoveného LUPO-GEO s.r.o. 

Trebišov, so sídlom Jána Husa 1460/23, 075 01 Trebišov, IČO: 36587656, úradne overeného 

Okresným úradom Trebišov, katastrálnym odborom pod č. G1-53/2023 dňa 07.02.2023, a to 

nehnuteľností evidovaných na LV č. 4170, pozemkov registra C-KN, parc. č. 2013/30, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 2341 m2 – o rozsahu dielu č. 5 o výmere 196 m2 a parc. č. 4422, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 8896 m2 – o rozsahu dielu č. 6 o výmere 20 m2, obsahom 

ktorého je povinnosť mesta Trebišov ako povinného z vecného bremena strpieť umiestnenie, výstavbu 

a prevádzkovanie teplovodných vedení vo vyššie uvedenom rozsahu, uvedených dieloch a ochrannom 

pásme, v prospech Trebišovskej energetickej, s.r.o., so sídlom M. R. Štefánika 4096/171A, 075 01 

Trebišov, IČO: 44498578 ako oprávneného z vecného bremena, za jednorazovú odplatu vo výške 216 

eur. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 227/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 25 

Zrušenie obchodnej verejnej súťaže na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku 

mesta – „Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645“ 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov vyhlásilo verejnú obchodnú súťaž „Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645“.  

V stanovenej lehote bol do súťaže doručený jeden návrh, ktorý však nesplnil podmienky súťaže, 

nakoľko ponúkaná kúpna cena za predmet kúpy bola nižšia ako minimálna cena určená v podmienkach 

verejnej obchodnej súťaže. 

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  materiál pod názvom Zrušenie obchodnej 

verejnej súťaže na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – „Predaj bytového domu Ul. 

Zimná 1645“ a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

zrušuje 

verejnú obchodnú súťaž ,,Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645“, vyhlásenú na základe  uznesenia 

Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 203/2024. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 228/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 26 

Obchodná verejná súťaž na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – 

„Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645“ 

Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Vzhľadom na predchádzajúce schválené uznesenie a informáciu, ktorá bola súčasťou prerokovania 

tohto bodu, mesto Trebišov vyhlásilo verejnú obchodnú súťaž „Predaj bytového domu Ul. Zimná 

1645“. Keďže v stanovenej lehote bol do súťaže doručený jeden návrh, ktorý však nesplnil podmienky 

súťaže, nakoľko tá ponúkaná kúpna cena za predmet kúpy bola nižšia ako minimálna cena určená 

v podmienkach verejnej obchodnej súťaže, bola táto súťaž zrušená. Vzhľadom na to sa mesto  

rozhodlo neúspešnú súťaž zrušiť a následne vyhlásiť novú za rovnakých podmienok.  

Tento bod a tento materiál prerokovala na svojom rokovaní aj Komisia výstavby a majetku a následne 

odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť ho v predloženej podobe.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  materiál pod názvom Obchodná verejná súťaž 

na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – „Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645“ 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 
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1. v súlade s ustanovením § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom 

znení zámer predať majetok mesta nachádzajúci sa v katastrálnom území Trebišov, vedený na LV 

č. 4170, a to stavby, súpisné číslo 1645, postavenej pozemku registra C-KN, parc. č. 3065, 

zastavaná plocha, o výmere 643 m2, ďalej pozemku registra C-KN, parc. č. 3065, zastavaná 

plocha, o výmere 643 m2 a pozemku registra C-KN, parc. č. 3056/30, zastavaná plocha, o výmere 

97 m2, ktorý vznikol oddelením od pôvodného pozemku parc. č. 3056/22, zastavaná plocha, 

o výmere 2507 m2 na základe Geometrického plánu (č. 45/2024) na oddelenie pozemku parc. č. 

3056/30, zo dňa 26.03.2024, úradne overeného dňa 02.04.2024 pod G1-191/2024, na základe 

obchodnej verejnej súťaže; 

 

2. podmienky verejnej obchodnej súťaže ,,Predaj bytového domu Ul. Zimná 1645“. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 229/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 27 

Obchodná verejná súťaž na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – 

„Predaj nehnuteľného majetku – pozemky Stred“ 

Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor mesta. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov má zámer vyhlásiť verejnú súťaž na predaj voľných pozemkov, ktoré sú v súčasnosti 

nevyužiteľné a nemajú ďalší rozvojový potenciál pre mesto. Cieľom mesta je predať tieto pozemky 

investorovi, ktorý ich dokáže lepšie využiť a priniesť tak pridanú hodnotu pre tento región. Pozemky 

sú rozparcelované, avšak niektoré nie sú zapísané v katastri nehnuteľností. K dispozícií je však 

geodetické zameranie, ktoré presne určuje ich hranice. Dôvody na predaj sú viaceré, pozemky sú 

nevyužité a neplnia žiadnu ekonomickú ani sociálnu funkciu, tzn. sú  neefektívne. Udržiavanie 

a správa týchto pozemkov predstavuje pre vlastníka náklady bez návratnosti  nákladov. Predaj 

pozemkov investorovi, ktorý má záujem a zdroje na ich rozvoj, môže priniesť nové investície, 

pracovné príležitosti a ekonomický rozvoj. Všetky tieto dôvody zohľadnila na svojom rokovaní aj 

Komisia výstavby a majetku a tento materiál prerokovala  a zároveň odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť ho v predloženej podobe.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  materiál pod názvom Obchodná verejná súťaž 

na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta – „Predaj nehnuteľného majetku – pozemky Stred“ 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie RNDr. Slavomír Partila v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. v súlade s ustanovením § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

zámer predať majetok nachádzajúci sa v katastrálnom území Trebišov, vedený na LV č. 4170, a to 

pozemok registra C-KN, parc. č. 2158/15, ostatná plocha, o výmere 291 m2, ako aj pozemky, ktoré 

vznikli na základe Geometrického plánu na oddelenie pozemkov p.č. 2158/128, 2257/186 

a 2257/187 (č. 29/2024) zo dňa 08.05.2024, úradne overeného dňa 14.05.2024 pod G1-251/2024 

a to konkrétne pozemku registra C-KN, parc. č. 2158/128, zastavaná plocha, o výmere 154 m2, 

ktorý vznikol oddelením od pôvodného pozemku parc. č. 2158/14, zastavaná plocha, o výmere 792 

m2, ďalej pozemku registra C-KN, parc. č. 2257/186, zastavaná plocha, o výmere 1131 m2 a 

pozemku registra C-KN, parc. č. 2257/187, zastavaná plocha, o výmere 238 m2, ktoré vznikli 

oddelením od pôvodného pozemku parc. č. 2257/116, zastavaná plocha, o výmere 792 m2, na 

základe obchodnej verejnej súťaže; 

2. podmienky verejnej obchodnej súťaže ,,Predaj nehnuteľného majetku – pozemky Stred“. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 230/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 28 

Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Trebišov v Detských jasliach, T. G. Masaryka 2229/36, Trebišov 

Predkladá: Mgr. Martin Kohut, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 25 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Správu o výsledku kontroly hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Trebišov v Detských jasliach, T. G. Masaryka 2229/36, Trebišov 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Dávam slovo aj hlavnému kontrolórovi, aby ho uviedol, nech sa páči. 

 

Mgr. Kohut: 

Dobrý deň prajem všetkým. Tak k tejto správe len toľko, chcel by som sa poďakovať pani vedúcej 

mestských detských jaslí, pani Girmanovej pri súčinnosti s touto kontrolou a poďakovať jej, že vedie 

tieto jasle vo veľmi dobrom svetle pre obyvateľstvo a nedostatky neboli zistené žiadne, len také 

odporúčania ako som uviedol v správe, zatraktívniť ešte trošku pre deti areál, čo sa týka oplotenia, 

prestrešenia plochy, ktorú tam majú na hranie, aby nepálilo na nich slnko v lete, keď sú vonku. 

Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči diskusia k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trebišov v Detských 

jasliach, T. G. Masaryka 2229/36, Trebišov. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 25) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 231/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 29 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Trebišov na II. polrok 2024 

Predkladá: Mgr. Martin Kohut, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 26 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 10. júna 2024 prerokovala  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mesta Trebišov na II. polrok 2024 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Prv, než otvorím diskusiu, odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi, pánu Mgr. Martinovi 

Kohutovi, aby ho uviedol tento. Nech sa páči, pán hlavný kontrolór. 

 

Mgr. Kohut: 

Tak k tomu len v krátkosti, je to klasická kontrolná činnosť, ktorá bude vykonaná v II. polroku 2024 

v zmysle zákona, ktorá je povinnosťou, aby som vám to predkladal.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Dušan Biž v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Trebišov na II. polrok 2024. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 26) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 232/2024, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 30 

Rôzne 
 

PhDr. Čižmár: 

Do tohto bodu neboli predložené žiadne materiály ani zo strany mesta, ani zo strany vás poslancov na 

prerokovanie, preto tento bod končím. 

 

 

 

 

Bod  č. 31 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Dovoľte mi poďakovať sa vám za dnešnú aktívnu účasť. Zároveň vzhľadom na obdobie, ktoré nás 

čaká vám chcem zaželať príjemne strávený čas dovolenie a aj zaslúžený oddych počas tohto obdobia. 

Chcem vám dať do pozornosti, že najbližšie plánované rokovanie mestského zastupiteľstva sa 

uskutoční 30. septembra 2024, ale dovolím si vás ešte aj pozvať na plánované, pripravované akcie, 

ktoré nás čakajú v najbližšom období. Zvlášť chcem dať do pozornosti podujatie, ktoré sa bude konať 

už túto nedeľu, ide o Deň otvorených dverí v centre voľného času, kde bude uvedený do života aj 

projekt Participatívneho rozpočtu, okrem iného aj lezecká stena. Čiže pozývam vás aj s vašimi 

blízkymi, hlavne s mladšou generáciou ak si to chcú vyskúšať. Zároveň pozývam všetkých v rámci 

letného obdobia na otvorenie leta 30. júna na letnom kúpalisku, potom následne víkendové akcie, 

kultúrne leto a vyvrcholenie počas Dní mesta v termíne od 17. do 25. augusta, kde vás veľmi radi 

srdečne privítame a budeme radi keď budete súčasťou sprievodných ale aj hlavných podujatí, ktoré sa 

už budú odohrávať vo víkendovom období 24. a 25. august, toľko z našej strany.  

Veľmi pekne vám ďakujeme za spoluprácu.   

 

 

 

 

 

 

 

             PhDr. Marek Čižmár                                                JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. 

                     primátor                                                                               prednosta  

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 
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Zapisovateľka: 

Mária Vašková  


